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敬啟者： 

五月十四日為一年一度的母親節，為使兒童能

藉此表達對母親的敬愛，本校現舉辦「親子母親節

咭設計比賽」，歡迎  貴家長與學生一起參加，有

關比賽資料如下： 

(一)參賽作品必須為學生與家長合作設計。 

(二)畫面內容，以能夠表達母親的愛護關懷為主。 

(三)作品尺寸是以普通母親咭尺寸，各種紙張、顏

料均可。 

(四)在作品背後請用鉛筆註明學生班別、姓名。 

(五)截止日期為四月二十八日(星期五)。 

(六)凡參加學生均獲紀念品乙份。 

(七)各級設有冠、亞、季軍及優異獎，而得獎作品

再送往參加天水圍社區機構舉辦之「母親節咭

設計比賽」。 

   此致 

貴家長 
  校長 鄭家鳳 啟 

二零二三年四月十九日 
 
                          家長閱後簽署：__________ 
 

 
 



YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION 
MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN 

 No:230410 
 

 19th April, 2023 

 

Dear Parents, 

Parent-child Mother's Day Card Design Competition 

 

The Mother's Day is on 14th May 2023.  In order to let children to express their 

love and respect to their mothers, we arrange the "Parent-child Mother's Day Card 

Design Competition".  We much appreciate both parents and students to participate 

the competition together.  Details are shown as follows: 

 

(1) The Mother’s Day card must be designed and done by both students and 

parents. 

(2) The content is able to express children’s love to their mothers. 

(3) The size is the same as common size of mother’s Day cards. Any kinds of paper 
and paint materials are acceptable.  

(4) Please use pencil to mark the student’s name and class on the back of Mother’s 
Day card. 

(5) The deadline of submission is on 28th April, 2023(Friday). 

(6) Each participant will receive a souvenir. 

(7) We have the champion, 1st runner-up, 2nd runner-up and merits for each level (K1, 
K2 and K3). The winning cards will then be sent to participate "Mother's Day Card 
Design Competition" organized by TSW community organization.  

 

                                                  Yours faithfully, 
          

Cheng Ka Fung 


                                                                Principal 


 
                         I have read and understood this circular.  

 
            Signed by Parent : ________________ 

 

Date : __________________________ 

 


